
Det Energipolitiske Udvalg

Til: Klima- og energiministeren

Dato: 11. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPU alm. del

Spørgsmål 22
Hvis en sådan behovsanalyse ikke kan foretages nu, vil ministeren da oplyse,
hvorvidt en uafhængig analyse kan foretages, inden den nuværende koncessi-
on udløber i 2012, og - hvis ikke - hvorfor regeringen vil forlænge koncessionen
helt frem til 2037 uden at kende behovet for lagerkapaciteten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Grete Holmsgaard (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Holmsgaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Kirk
formand
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